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سخنگوی سپاه:
در سرنوشت قطعی متوسلیان

تغییری حاصل نشده
12  فروردین سردار سرلشکر سلامی، فرمانده کل 
سپاه پاسداران، در دیدار نوروزی خود با خانواده حاج 
احمد متوسلیان گفت: » شهید جاویدالاثر حاج احمد 
متوسلیان، اولین شهید ایرانی در راه فتح قدس است.« 
این اظهارات واکنش هایی به دنبال داشت. سردار رمضان 
شریف، سخنگو و مسئول روابط عمومی کل سپاه بیان 
کرد: از سخنان فرمانده کل سپاه در تجلیل و تمجید از 
شخصیت »جاویدالاثر حاج احمد متوسلیان« و نقش 
پیشتازانه او در گشودن راه فتح قدس و مسیر آزادی 
قدس شریف و رهایی مردم مظلوم فلسطین از یوغ سلطه 
و ستم اشغالگران صهیونیست و حامیان آن ها که در دیدار 
با خانواده معظم ایشان انجام پذیرفته است، برداشت 
ناصواب شده و برخی اشخاص و رسانه ها تلقی شهادت 
قطعی حاج احمد متوسلیان را داشته اند. وی افزود: برای 
تنویر افکار عمومی اعلام می شود در وضعیت جاویدالاثر 
حاج احمد متوسلیان و سرنوشت قطعی ایشان تاکنون 
تغییری حاصل نشده است و پرونده وی و همراهان 
»کاظم اخوان، تقی رستگار مقدم و سید محسن 
موسوی« که در 1۴ تیرماه سال 1۳۶1 در منطقه »باره« 
لبنان توسط نیروهای فالانژ ربوده شده اند، همچنان 
مفتوح و توسط مراجع سیاسی و حقوقی کشور در حال 
پیگیری است. سردار شریف با اظهار امیدواری نسبت به 
روشن شدن هر چه سریع تر سرنوشت جاویدالاثر حاج 
احمد متوسلیان و دیگر عزیزان همراه وی تصریح کرد: 
عنوان جاوید الاثر و یا شهید جاویدالاثر یک اصطلاح 
عرفی بوده و برای تکریم و تجلیل شماری از فرماندهان و 
رزمندگان اسلام در دفاع مقدس و جبهه مقاومت اسلامی 
به کار می رود که از سرنوشت قطعی آن ها )شهادت یا زنده 

بودن( اطلاعات موثقی در دست نیست.
 در تاریخ جاودانه شد

رئیس سازمان پدافند غیرعامل کشور در یادداشتی 
که در کانال اجتماعی خود در پیام رسان های بومی 
منتشر کرده است در واکنش به اعلام رسمی شهادت 
حاج احمد متوسلیان پس از ۴1 سال نوشت: متوسلیان 
زنده است مادامی که آرمان آزادی قدس زنده است. 
متن این یادداشت بدین شرح است: »احمد متوسلیان 
در این سال ها بیش از آنکه یک نام باشد تداعی کننده 
یک نسل و رسم بوده است. متوسلیان فرزند دیگری از 
مکتب خمینی است، همچون قاسم سلیمانی. راه و رسم 
متوسلیان و سلیمانی، جهاد با خبیث ترین دشمن ها در 
جغرافیای منطقه ای و جهانی بود. هرچند شنیدن خبر 
قطعی شهادت حاج احمد برای همه علاقه مندان به او 
پایان تلخ سال ها چشم انتظاری است اما بدون شک 
احمد متوسلیان زنده است مادامی که آرمان آزادی 
قدس شریف در جغرافیای ایران اسلامی و مقاومت زنده 
و تپنده است. ۴1 سال از نبودن حاج احمد گذشت اما او 
با شهادتش در مسیر آزادی قدس شریف در تاریخ ماند 

و جاودانه شد.«
 توضیحات برادر متوسلیان

امیر متوسلیان برادر حاج احمد متوسلیان در خصوص 
اظهارات مطرح شده طی روزهای اخیر در مورد سرنوشت 
برادر خود عنوان کرد: سردار سلامی به عنوان فرمانده 
سپاه تشریف آوردند در منزل خواهر و مادر بودند. 
در این دیدار هم جویای احوال مادر بودند و در حین 
صحبت هایشان هم گویا یک بار از واژه شهید با پسوند 
جاویدالاثر استفاده کردند و دیگر صحبت دیگری نبود. 
اما فردا صبح آن روز دوستان با من تماس گرفتند و من 
دیدم دائم برای من پیام تسلیت و تبریک می فرستند. 
یک عده شهادت را تبریک و یک عده تسلیت می گفتند. 
متوسلیان یادآور شد: من تهران نبودم، پیگیر موضوع 
شدم و دیدم که می گویند بعد از دیدار سردار سلامی 
گفته شده مراسم تشییع پیکیر این شهیدان قرار است 
در سالروز اسارت این عزیزان یعنی 1۴ تیر صورت بگیرد. 
این اتفاق سالیان پیش وقتی پدر ما در قید حیات بودند 
رخ داد و از حاج آقا آزمایش DNA گرفتند دلیلش هم 
این بود که سمیر جعجع در دادگاهی قرار گرفته بود که 
یکی از پرونده های آن مربوط به ۴ دیپلمات ایرانی بود 
همان موقع او اعلام کرده بود من این افراد را به محض 
دستگیری شهید کردم و در فلان نقطه آنها را خاک کردم. 
DNA  را که گرفتند با اجساد آن مکان تطابق دادند و 
متوجه شدند که هیچکدام از این ۴ دیپلمات نیستند و این 
فرضیه منتفی شد. وی ادامه داد: بعد از این اظهارات اخیر 
من بلافاصله شروع کردم به تماس گرفتند. هم با دفتر 
سردار سلامی هم با دفتر سردار حسن زاده فرمانده سپاه 
حضرت رسول تماس گرفتم تا این موضوع را پیگیری 
کنم. سردار حسن زاده که من بسیار به ایشان ارادت دارم 
گفتند من بعید می دانم چنین چیزی باشد. در عین حال 
فرمودند که امروز صبح اول وقت با سردار سلامی جلسه 
دارند من هم صبح به ایشان پیام دادم که نتیجه جلسه را 
به بنده بفرمایید گفتند که این قضیه تکذیب شده است.

EP-E3، پرنده جاسوسی که به ایران 
نرسید

آرمان ملی: با اخطار پدافند هوایی ارتش کشورمان، 
یک هواپیمای جاسوسی آمریکایی از آسمان کشورمان 
 EP-E3 دور شد.  در روز 1۳ فروردین یک هواپیمای
آمریکایی پس از دریافت اخطار از سوی پدافند هوایی 
کشورمان در محدوده دریای عمان، مسیر خود را تغییر 
داد و از آسمان کشورمان دور شد. براساس اعلام ارتش، 
این هواپیما از لحظه پرواز در رصد کامل شبکه یکپارچه 
پدافند هوایی قرار داشت و قبل از رسیدن به منطقه 
شناسایی پدافند هوایی و به دور از آب های سرزمینی 
توسط شبکه یکپارچه پدافند هوایی اخطار دریافت و 
اقدام به اصلاح مسیر خود کرد و در کل مدت پرواز نیز 
در رصد کامل شبکه یکپارچه پدافند هوایی قرار داشت.

گـــــزارش

نگـــــره

 آرمان ملی – مطهره شفیعی: اولین تصمیم دولت در سال 
1۴02 تلخ بود: خداحافظی یوسف نوری؛ وزیر آموزش و پرورش 
با کابینه. »استعفا بهتر از استیضاح« ظاهرا رویکرد دولت سیزدهم 
چنین است که پیش از برکناری وزرا از سوی مجلس، فرصت استعفا 
به آنها داده شود. کمتر از چهارماه از عمر دولت نگذشته بود که 
نمایندگان مجلس نسبت به عملکرد برخی از وزرا به ویژه حجت 
عبدالملکی انتقادهایی وارد کردند و بحث برکناری او جدی شد به 
نحوی که عبدالملکی استعفا داد. آذرماه هم رستم قاسمی پس از 
جنجال های فراوان و تایید و تکذیب چندباره استعفایش، بالاخره 
متن استعفانامه خود را به رئیس جمهوری داد. دیروز هم خبر رسید 
که وزیر آموزش و پرورش استعفا داده و رئیس جمهور هم قبول 
کرده است. در پی استعفای  یوسف نوری از وزارت آموزش وپرورش،  
سیدابراهیم رئیسی با پذیرش این استعفا، رضا مرادصحرایی، رئیس 
دانشگاه فرهنیگان را با حفظ سمت به عنوان سرپرست وزارت 
آموزش و پرورش انتخاب کرد. رضا مرادصحرایی متولد 1۳۵۵ و 
دکتری زبانشناسی از دانشگاه علامه طباطبایی و استاد تمام این 
دانشگاه است که از اردیبهشت سال گذشته به عنوان رئیس دانشگاه 

فرهنگیان انتخاب شد.
 »نوری« چرا استعفا داد؟

رئیس جمهور در روز ششم فروردین ماه و در نخستین جلسه هیات 
دولت، با بیان اینکه اجرای نادرست طرح خوب رتبه بندی معلمان 
در آخر سال کام معلمان عزیز را تلخ کرد، گفت: »تدابیری برای حل 
موضوع اتخاذ شد، اما موضوع باید تا حصول نتیجه با جدیت بررسی 
و پیگیری شود تا اگر سوءمدیریتی وجود داشته حتما با قاطعیت با 
آن برخورد شود.«  وزارت آموزش و پرورش در 1۵ روز گذشته و 
در روزهای ابتدایی سال جدید به واسطه تاخیر در پرداخت حقوق 
اسفندماه و اشکالات به وجود آمده در محاسبه و اعمال امتیازات 
قانون رتبه بندی فرهنگیان، در راس اخبار قرار گرفته بود. 29 اسفند 
در پی بروز برخی اشکالات در پرداخت حقوق اسفندماه معلمان، 
رئیس جمهور به معاون اول خود دستور داد با تشکیل سریع جلسه 
با مسئولان ذیربط، علل بروز این مسأله را بررسی و مشکل به وجود 
آمده را برطرف کند. در حالی که معلمان از نحوه پرداخت حقوق 
اسفند خود به شدت گلایه مند بودند و اخبار خوبی هم از پرداخت 
حقوق به گوش نمی رسید مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی وزارت 
آموزش وپرورش دلیل جدیدی را برای پرداخت نامناسب حقوق ها 
مطرح کرد. در اطلاعیه آموزش و پرورش اعلام شد: در پی اعمال 
کسورات بیش از حد مقرری ماه های گذشته در فیش حقوقی 

اسفندماه، آموزش و پرورش، سازمان برنامه و بودجه و خزانه داری 
کل کشور، به دنبال جبران آن و پرداخت حقوق کسر شده در 
ساعات آینده هستند. در پایان ضمن پوزش مجدد از همکاران عزیز 
مطمئنیم با صبر معلمانه خود، ما را همراهی خواهند کرد. در روز 9 
فروردین و تنها 10 روز پس از دستور آیت ا... رئیسی، محمد مخبر 
نتیجه بررسی های خود را از این واقعه در نامه ای به رئیس جمهور 
اطلاع داد. در این نامه آمده بود: پیرو دستور رئیس جمهور به 
معاون اول برای بررسی سریع و دقیق علل بروز مشکلات پرداخت 
حقوق اسفندماه و امتیازات قانون رتبه بندی معلمان و فرهنگیان و 
رفع مشکل و شناسایی و برخورد با قصور و تقصیرهای احتمالی، 
نتیجه بررسی ها و پیگیری های انجام شده در این زمینه اعلام 
می شود. با وجود تقارن موضوع با ساعات پایانی سال، موضوع با 
همکاری دستگاه ها و سازمان های ذیربط از جمله سازمان مدیریت و 
برنامه ریزی، خزانه داری کل کشور، بانک مرکزی و بانک ملی و وزارت 
آموزش و پرورش بررسی و حقوق اسفند و اصلاحیه آن در حداقل 
زمان پرداخت شد. در این نامه همچنین درباره علل بروز مساله 
نیز آمده بود پس از برگزاری جلسات متعدد با دستگاه های اجرایی 
و نظارتی و بررسی اسناد و مدارک و توضیحات دست اندرکاران 
مشخص شد کوتاهی و نحوه اقدام وزارت آموزش و پرورش علت 

اصلی بروز مشکل بوده است. بنابر نامه معاون اول به رئیس جمهور 
برای حل مشکل و اجرای دقیق و قانونمند رتبه بندی معلمان نیز 
مقرر شد، با وجود برخی ابهامات در احکام صادره که در فرصت 
مناسب بررسی خواهد شد، برای رعایت شأن و جایگاه معلمان علاوه 
بر تخصیص 100 درصدی اعتبارات )۳۸ هزار میلیارد تومان( قانون 
مصوب، دولت نیز از حداکثر اختیارات قانونی خویش برای افزایش 
رقم مصوب استفاده کرده و بر این اساس مطالبات قانونی ۶ ماهه دوم 
سال 1۴00 و دوازده ماهه سال 1۴01 با فوریت محاسبه و پرداخت 
شود. در حالی که پس از نامه محمد مخبر به رئیس جمهور همه 
دلسوزان منتظر برخورد با عوامل واقعی موضوع پرداخت دیرهنگام 
معلمان بودند اخبار ضد و نقیضی از عزل دو معاون وزیر منتشر 
شد. شنیده ها حاکی از آن بود که، مدیرکل دفتر وزارتی )حجت ا... 
الماسی(، معاون برنامه ریزی و توسعه منابع )صادق ستاری فرد( و 
چند تن دیگر از مسئولان حوزه مالی توسط وزیر آموزش و پرورش 
از مقام خود عزل شدند. لازم به ذکر است در پی دستور کتبی وزیر 
آموزش و پرورش، قصور منجر به تأخیر و نحوه پرداخت به موقع 
حقوق اسفندماه فرهنگیان محترم، متوجه معاونت برنامه ریزی و 
توسعه منابع انسانی، دفتر برنامه و بودجه و اداره کل مالی تشخیص 
داده شده بود. خبری که از سوی مقامات رسمی تأیید نشد تا اینکه 
دیروز خبر رسید که آیت ا... رئیسی ضمن موافقت با استعفای یوسف 
نوری، وزیر آموزش و پرورش، رضامراد صحرایی، رئیس دانشگاه 
فرهنگیان را به عنوان سرپرست وزارت آموزش و پرورش منصوب 
کرده است. این موضوع به رغم اینکه مطالبه بسیاری از فرهنگیان 
و کارمندان وزارت آموزش و پرورش بود و مخاطبان زیادی هم 
خواستار برخورد قاطع و فوری با عامل یا عاملان اصلی رخداد صورت 
گرفته در مورد نحوه پرداخت حقوق ها بودند ولی حالا باید منتظر 
ماند و دید پرداخت پرغصه حقوق معلمان؛ با استعفای وزیر خاتمه 
می یابد؟ و رویه های موجود چگونه اصلاح می شود تا دیگر جامعه 

فرهنگیان شاهد چنین اتفاقی نباشند.
 کارزاری که نتیجه نداشت

کارزاری هم برای برکناری یوسف نوری در بهمن سال گذشته 
به راه افتاد و در متن آن آمده بود: »آقای نوری مصوبه ای که کمیته 
اضطرار آلودگی هوا و مدیریت بحران در شرایط قرمز آلودگی هوا 
تصویب کرد را ابطال نمودند و بسیاری از دانش آموزان، دانشجویان 
و فرهنگیان به ویژه افراد دارای مشکلات تنفسی در معرض خطر 
قرار گرفتند.« زمان پایان این کارزار ۶ آذر سالجاری ذکر شده که با 

استعفای نوری به طور طبیعی ناکارآمد است.

دولت نشینی که حرف از مردم می زند

گسل بین عرف و حاکمیت بیش از اندازه استاندارد شده
     عزت ا... ضرغامی: برخی می خواهند از تریبون های شان نظرات شاذ خود را تحمیل کنند

آرمان ملی- نگاهی به آنچه در ساحت های مختلف در جامعه 
می گذرد نشان می دهد که در برخی حوزه ها شاهد وجود گپ و 
گسستی میان جامعه با مجموعه دولت هستیم که اگر این مساله 
حل و فصل نشده و این شکاف پر نشود در آینده وضعیت به مراتب  
سخت تر خواهد شد. چنانکه بسیاری از صاحبنظران در این حوزه 
نیز بر همین عقیده اند که باید با یکسری اقدامات اعتماد و امید را 
به جامعه بازگرداند. چه اینکه بارها نیز در خصوص تغییر نسلی در 
جامعه  و مطالبات دهه هشتادی ها نیز سخن به میان آمده که باید به 
خواسته ها و مطالبات آنها نیز به عنوان نسل جدید جامه عمل پوشانده 
شود و با زبانی مشترک و قابل فهم برای دو طرف گفت وگو صورت 
گیرد. مسلما اگر برخی به جای رویکردهای بسته و حداقلی به همدلی 
و اشتراکات میان ملت و حاکمیت بپردازند بیش از پیش می توان 

شاهد مشارکت بیشر جامعه در فرایندهای مختلف امیدوار بود.
 مردم نباید حاکمیت را از خودشان دور ببینند

وزیر میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری درباره این که 
کشور در سالی که گذشت مشکلاتی نظیر مشکلات معیشتی 
و تحریم ها پشت سر گذاشت، مردم طبیعتا یکسری انتظارات از 
دولتمردان دارند، حال چه باید کرد که مشارکت عمومی در بحث 
حل مشکلات کشور بالا برود و شکافی که بین مردم و مسئولان 
به وجود آمده از میان برداشته شود، گفت: در مورد سال های اخیر 
یک اعتقادی دارم و در شبکه های اجتماعی خودم بارها منتشر 
کردم؛ اعتقاد من این است که گسل اجتماعی و گسل بین عرف 
و حاکمیت بیش از اندازه استاندارد دارد می شود، زیرا این یک 
استانداردی دارد و در همه جای دنیا هم وجود دارد، اما به دلیل 
بعضی از رفتارها این گسل اجتماعی بیشتر خودش را نشان 
می دهد. عزت ا... ضرغامی اظهارکرد:  بزرگان ما و حتی رهبر انقلاب 
هم نسبت به خطر این مساله به همه تذکر دادند و در جلسات 
خصوصی و عمومی این مساله را مطرح کردند. ما باید این مساله را 
حل کنیم. یعنی عرف و قرائت رسمی باید به یکدیگر نزدیک شوند. 
هرقدر که این فاصله بیشتر شود، آسیب های جبران ناپذیری 
برای کشور به وجود می آید.  وی افزود: هنگامی که اعلام می کنم، 

دهه هشتادی ها حرف حاکمیت را نمی فهمند و ما هم حرف آنها 
را نمی فهمیم، منظورم همین است. یکبار درباره »لسان قوم« 
نوشتم که باید با هر قشری به خصوص جوانان زبان خودشان را 
داشته باشیم، یک عده به من اعتراض کردند؛ اتفاقا بعدا رهبر 
معظم انقلاب دقیقا همین تعبیر »لسان قوم« را مطرح کردند. عضو 
هیأت دولت با بیان این که در اوج اغتشاشات گفتم باید گفت وگو 
کنیم، گفت وگو مشکلات را حل می کند، اظهارداشت: یک عده 
از دوستان به من خرده گرفتند که منظور شما این است با این 
کسانی که اغتشاش می کنند، برویم و حرف بزنیم به جای اینکه 
برخورد سخت کنیم؟ من به آنها گفتم به هیچ وجه بحث من این 
نیست. در مورد هرکسی که امنیت را برهم می زند، بروید و وظیفه 
قانونی خودتان را انجام دهید، اما هنگامی که جوانان همراه می شوند 
و معترض هستند و حرف ما را درک نمی کنند با این ها باید گفت وگو 
کرد. مدتی بعد رهبری به مراتب از من صریح تر بیان کردند که 
با جوان باید گفت وگو کرد و راهش باتوم نیست. درحال حاضر 
این قصه  که »راهش باتوم« نیست را من هرجایی بخواهم بگویم، 
مجبورم به حرف رهبری استناد کنم، خودم اگر بگویم باز یک عده 
برخورد می کنند که چرا می گویی با باتوم داریم برخورد می کنیم؟ 
من نمی گویم رهبری می گویند و مسائل هم کاملا روشن است. 

پس هرچقدر ما می توانیم باید تلاش کنیم تا این گسل را کم کنیم. 
وزیر میراث فرهنگی و گردشگری تاکید کرد: این گسل کم شود، 
مشارکت به طور طبیعی بالا می رود. زیرا لازمه مشارکت احساس 
نزدیکی و قرابت است، احساس وجود شرایط همکاری است. مردم 
نباید حاکمیت را از خودشان دور ببینند. ما باید این سوءتفاهمات 
را از بین ببریم و باید مراقب کسانی به تعبیر مهندسان، منحنی 
خراب کن هستند یعنی در یک نرُم منحنی قرار ندارند که راجع 
به آنها صحبت کنیم، باشیم. وی ادامه داد: در همه جای دنیا به 
لحاظ منطقی منحنی خراب کن ها چه آنهایی که بالا هستند و چه 
آنهایی که پایین هستند را در محاسبه حذف می کنند زیرا اگر آنها 
بخواهند در منحنی باشند، همه معادلات را برهم می زنند. ما باید 
هوشیاری داشته باشیم. بعضی از منحنی خراب کن ها تریبون های 
قوی دارند و از تریبون های شان استفاده می کنند و می خواهند آن 
نقطه نظر نسبتا شاذ خودشان را تحمیل کنند که این یک آگاهی 

اجتماعی و هوشیاری جدی می خواهد.
  نگذاریم جامعه به تندروی کشیده شود

وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی با اشاره به این که 
بهترین شاخص برای ما توصیه های حضرت امام و مقام معظم رهبری 
است، عنوان کرد: امام صاحب این انقلاب بودند به محض اینکه این 
انقلاب پیروز شد با وجود این که جو مذهبی و ارزش های دینی خیلی 
خیلی بالا بود، تمام دختران ما که عمدتا بی حجاب بودند با فضای 
ارزشی کشور همه شان محجبه شدند. کسی هم اصراری به این ها 
نمی کرد، تا مدتی هم یک عده بی حجاب بودند اما مردم به طور 
طبیعی خودشان به این نتیجه رسیدند که حجاب چیزی خوبی 
است. من به عنوان مدافع جدی حجاب به عنوان کسی که معتقدم 
ما باید برای حجاب تلاش کنیم و زحمت بکشیم چراکه حجاب 
از بزرگترین ارزش های جمهوری اسلامی است، اعتقاد دارم باید تا 
جایی که می توانیم از آن پاسداری و نگهبانی کنیم. ما باید سیره امام، 
سیره رهبر انقلاب و شهید مطهری را مصداق قرار دهیم و نگذاریم 
جامعه به تندروی کشیده شود. این گونه خود به خود بحث مشارکت 

در همه حوزه ها می تواند قوت پیدا کند.

»آری« رئیس جمهور به خداحافظی وزیر آموزش و پرورش

استعفا بهتر از استیضاح 
 آیا تضمینی برای پرداخت حقوق معلمان هست؟
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زمستان

فصل محجبه
کردن خانم ها!

انتقاد به وضعیت پوشش برخی زنان و دختران ادامه دارد. 
سیدرضا اکرمی، عضو جامعه روحانیت مبارز گفت: بهترین 
فصل محجبه کردن خانم ها زمستان است، زمستان را ول 
کردند و حالا بهار که شده می گویند چه باید کرد. اکثریت 
زنان ما در خانه مشغول خانه داری هستند و این غلط است که 
بگویند اکثر زنان و دختران کشف حجاب کردند. باید از این 
دخترها پرسید هدف شما چیه؟ می خواهی مردم تو را ببینند 

و متلک بگویند یا دنبال کار و دانشگاهی؟

    

جمعه و شنبه

 تعطیل شود

بحث ساماندهی تعطیلات گرم است. نماینده تهران در مجلس 
گفت: برای کاســتن از هزینه افزایش تعطیلات رسمی کشور 
باید تعطیلات را حتی المقدور برحســب مبــادلات بین المللی 
یکسان سازی کنیم. اجمالا به نظر می رسد تعطیلات کشورهای 
مسلمان مبنی بر تعطیلی جمعه و شنبه درست تر باشد. محسن 
پیرهادی افزود: در مسائل بین المللی نمی توانیم خلاف موج شنا 
کنیم و باید در نظر بگیریم تبعات تعطیلی پنج شنبه و جمعه بر 

اقتصاد چیست؟

توجه مجلس به دولت بیش از گذشته است. عضو کمیسیون 
امنیت ملی گفت: ما نتوانســتیم از نخبــگان و اقتصاددانان 
کشورمان استفاده کنیم، امروز می بینیم بسیاری از این افراد 
در گوشــه و کنار نگرانند، دغدغه و انتظار دارنــد که از آنها و 
از فکرشــان برای افزایش قدرت پولی کشــور استفاده شود. 
فداحسین مالکی درباره این که سالجاری برای کشورداری چه 
باید کرد، گفت: به نظر می رسد هَم و غم همه دولتمردان باید 

بر معیشت مردم باشد. 

همه هَم و غم
 دولتمردان باید

معیشت مردم باشد

واکنش نماینده مجلس
به اظهارات صدیقی:

 نباید سراغ روش های 
شکست خورده رفت

آرمان ملی: کاظم صدیقی، رئیس 
ستاد امر به معروف در مسجد جمکران 
گفت: متأسفانه، مجلس، جلوی طرح 
عفاف و حجاب را گرفته است. شما مردم 
باید وکلای خود در مجلس را بازخواست 
کنید. آنها وکیل شما هستند و وظیفه 
دارند به مطالبه شما پاسخ بدهند. روز 
گذشته نماینده مردم تهران در مجلس 
شورای اسلامی با انتشار نامه ای خطاب 
به حجت الاسلام صدیقی رئیس ستاد امر 
به معروف و نهی از منکر نسبت به اظهار 
اخیر وی پیرامون جلوگیری مجلس 
از طرح عفاف و حجاب واکنش نشان 
داد. عضو شورای مرکزی فراکسیون 
انقلاب اسلامی مجلس در نامه ای به 
رئیس ستاد امر به معروف و نهی از منکر 
با بیان اینکه »دین خدا بازیچه و مطاع 
دنیوی چند ظاهرالصلاح فاسدالعقیده 
نیست« گفت: به نظر می رسد با توجه به 
شرایط معیشتی مردم، یکی از مهم ترین 
وجوه امر به معروف و نهی از منکر حوزه 
معیشت و اقتصاد باشد.  ایسنا نوشت؛ 
متن نامه مجتبی توانگر نماینده تهران 
در مجلس به حجت الاسلام  والمسلمین 
صدیقی رئیس ستاد امر به معروف و 
نهی از منکر به شرح زیر است: انتظار 
از حضرتعالی به عنوان رئیس ستاد امر 
به معروف و نهی از منکر این است که 
جلوی سیاسی یا امنیتی شدن مقوله 
عفاف و حجاب را بگیرید و اجازه ندهید 
برخی برای لیست های انتخاباتی خود از 
عفاف و حجاب هزینه کنند. به عنوان 
نماینده مردم شریف تهران و در جایگاه 
وکالت مردم ایران اعلام می کنم که 
مشی و سیاستگذاری در این زمینه نباید 
ذره ای از آنچه رهبر معظم انقلاب درباره 
عفاف و حجاب فرموده اند، تفاوت کند. 
ایشان صراحتا »ضعیف الحجاب ها« را 
نه مخالف دین نه انقلاب ندانسته اند. 
آیا خط و مشی افراد منتسب به شما و 
منصوبین  شما که اظهارات عمیقا غیر 
درست و ضد امنیتی و خلاف واقع درباره 
عفاف و حجاب بیان می کنند همین مشی 
رهبر حکیم انقلاب است؟ چه نسبتی 
است میان تفرقه و نقارافکنی مجموعه 
تحت زعامت شما با مشی وحدت آفرین 
رهبری؟ آیا این که رهبر معظم انقلاب در 
پیام نوروزی و سخنرانی راهبردی اول 
فروردین هیچ اشاره به موضوع عفاف و 
حجاب نکرده اند اما برخی این موضوع 
را تاجایگاه مسئله اصلی و اول کشور بالا 
برده اند، برای حضرتعالی و سایر دلسوزان 
ایجاد سوال و ابهام نمی کند؟ و باز در 
جایگاه وکالت مردم ایران تصریح می کنم 
که اکثریت مردم ایران با هنجارشکنی و 
برهنگی در خیابان ها مخالف اند و صف 
هنجارشکنان را از ضعیف الحجاب ها جدا 
می دانند. طبیعتا با کسانی که با کشف 
حجاب یا برهنگی در خیابان ها، دست به 
هنجارشکنی می زنند باید برخورد قانونی 
شود. معتقدم که در این مسیر حتما نباید 
سراغ شیوه های پوسیده و شکست خورده 
قبلی برای این مسئله رفت. شیوه هایی 
همچون گشت ارشاد که قبلا باعث بروز 
مسائل امنیتی و سیاسی برای کشور و 
مردم شده اند، جواب این مسئله نیست 
و حتما متولیان امر در اجرای قوانین 
باید سراغ شیوه های موثر و کم هزینه 
بروند تا برخورد بازدارنده با هنجارشکنان 
انجام شود. باز هم تاکید می کنم که اگر 
پیام نوروزی و سخنرانی راهبردی اول 
فروردین رهبر معظم انقلاب برای همه ما 
فصل الخطاب است، که ان شاء الله هست، 
ایشان اصلی ترین مقوله و مسئله کشور را 
در شرایط کنونی، معیشت مردم و اقتصاد 
می دانند و به همین دلیل سال جاری را 
سال »مهار تورم، رشد تولید« نام گذاری 
کرده اند. و به نظر می رسد با توجه به 
شرایط معیشتی مردم یکی از مهم ترین 
وجوه امر به معروف و نهی از منکر همین 
حوزه معیشت و اقتصاد باشد و لذا انتظار 
از همه متولیان در همه حوزه ها این 
است هر اقدامی انجام می دهند یا هر 
موضعی می گیرند، به مسئله اصلی و 
اولویت کشور و مردم نیز دقت و توجه 
داشته باشند. در پایان به عنوان احدی 
از آحاد مسلمین؛ شما و منصوبین را 
مشفقانه به سبیل رحمت نبی خدا، اولیا، 
صلحا و ائمه هدی  فرا می خوانم. در بیان 
مواضع خدا را در نظر بگیرید و مصلحت 
دین خدا را. اگر شما و دوستانتان در 
پی فتح کامل پارلمان هستید و از فرط 
بی کارنامه بودن مجبورید به ریسمان 
حجاب متوسل شوید، در حال بسط 
منکر و زدودن معروف هستید. تاریخ 
اسلام مشحون از مفتیانی است که دین 
را به میل خود تفسیر کردند و صلحا را به 
حاشیه راندند. اما انقلابیون مسلمان و 
باورمندان به مکتب خمینی و  خامنه ای 
ایستاده اند تا زدودن همه مظاهر کفر، 

شرک و تحجر...

خبـــــر


